

02 Ways Dosmetic Flight | 双飞 🚼 🕽 💍

首尔/京畿道/江原道+济州岛

SEOUL/GYEONGGI-DO/ GANGWON-DO+JEJU ISLAND

Tour Code: KGB











Pocheon Sanjeong Lake (Included Duck Sledding Train Experience) 抱川山井湖 (含小鸭雪橇列车体验)

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





D2

SCHEDULE

DEPARTURE TINCHEON

ARRIVAL INCHEON **■ SEOUL ₹ JEJU ISLAND** (MOB/L/D)

- ☑ Dodu-dong Coastal Rainbow Road

JEJU ISLAND D3

(B/L/-)

- ☑ Seongsan Sunrise Peak☑ Seongup Folk Village
- ☑ Jet Boat Experience eather conditions and alternate to (Subject to w
- ha Ice Cream at Osulloc Tea Museum) ☑ Osulloc Tea Museum
- ☑ Tapdong Street

JEJU ISLAND 🛪 GIMPO 🖨 GYEONGGI-DO / **GANGWON-DO**

Ice Fishing Festival

(Estimated between Jan 11 to 25 - Subject to weather conditions)

- (Include Fishing Tackle And One Grilled Fish Per Person)
- ** If Hwacheon closed, it will be replace by Hongcheon or Pyeongchang Ice Fishing

Normal Day Itinerary (Non Ice Fishing Festival)

- ☑ DIY Gochujang Making Experience☑ Begonia Bird Park

GANGWON-DO 🖨 **GYEONGGI-DO**

(B/L/D)

Duck Sledding Festival

(Estimated between Jan - Feb 10, subject to weather)

- Ski Fun (Excluded Ski Equipment and Ski Suit)
- ☑ Pocheon Sanjeong Lake

(Included Duck Sledding Train Experience) (Subject to weather condition)

Normal Day Itinerary (Non Duck Sledding Festival)

- ☑ Jimjilbang Experience
- ☐ Enjoy Supper with Fried Chicken + Drink

GYEONGGI-DO SEOUL

(B/L/-)

- ✓ Noryangjin Market
- ☑ Gwangjang Market
 ☑ Lotte World Theme Park

SEOUL

(B/L/-)

- ☑ Gyeongbok Palace
- (Closed on Tuesday, replaced by De
 ✓ Namsamgol Hanok Village
- ✓ Ikseon-dong Hanok Street
 ✓ Myeongdong

SEOUL 🖨 INCHEON 🛪 **D8** (B/MOB)

☑ Local Food Product

SHOPPING STOP

- ✓ Cosmetics Shop ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

JEJU ISLAND

- Dodu-dong Coastal Rainbow Road A unique road located 10 minutes away by car from the airport. Locals had been voicing their opinions on adding colors to the protective walls installed along the coastal road in order to prevent cars from veering off the road and as a result, the walls came to wear rainbow colors. It is fun to check out the various sculptures in the area including that of a haenyeo (female divers).
- Yongduam Rock Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million
- **Seongsan Sunrise Peak** The huge rock towering at the eastern end of Jeju Island is one of the 360 sub-volcanoes of Hallasan Mountain. It is also the world's largest volcanic crater protruding from the coast.
- Osulloc Tea Museum opened by Amore Pacific in 2001 with the aim of introducing and spreading Korean teas and the traditional tea culture of Korea. The museum is a cultural space where the West and the East, and modernity and tradition coexist in harmony. The museum has a tea gallery, eco-friendly rest area, and a cafe where visitors can enjoy a variety of tasty tea-based desserts.

GYEONGGI-DO

DIY Gochujang Making Experience - Korean traditional cuisine is inseparable from kimchi and traditional rice wine, of course, there are also spicy rice cakes, bibimbap, barbecue and other foods that are popular among foreigners. These are all inseparable from Korean hot sauce. Experience making gochujang by yourself and take three small jars home. It is fun and

GANGWON-DO

- Ice Fishing Experience You'll fish standing on the frozen river and put bait under the frozen river through a hole (can see many mountain trouts), that was the absolutely unique ice-fishing experience only can do in winter in Korea.
- Ski Fun Enjoy Ski Fun at Ski resort (Excluded Ski equipment & Suits)

SEOUL

- Gyeongbok Palace Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighbouring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all
- Namsangol Hanok Village This village has five restored hanok (Traditional Korean house) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Upon entering from the front gate, visitors will get a taste of Korea's traditional life while escaping from bustling city life. The traditional garden with its pavilion and old houses creates a peaceful ambiance before the forested Namsan Mountain.
- **Lotte World Theme Park** Is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of a large indoor theme park, an outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island on a lake linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, an observation tower, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theaters.



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Best Western Hotel / Regent Marine Hotel / Whistle Lark Hotel or Similar Class
- ✓ Vivaldi Park Ski Resort or Similar Class
- ✓ Suwon Prumir Hotel or Similar Class
- ✓ Sotetsu Hotels The Splaisir Seoul Myeongdong / Voco Seoul Myeongdong or Similar Class

√ 6 Breakfast / 6 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

Abalone Claypot Rice + Pan-Seared Butter Abalone Mackerel Stew Hot Pot + Korean Pancake Live Octopus + Abalone Seafood Hot Pot

Korean BBQ Pork & Chicken Buffet Jeju Black Pork BBQ Tosokchon Ginseng Chicken

x2 Nights

x1 Night

x1 Night

x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.





精简行程

<mark>第一天</mark> 启程 র 仁川

第二天

抵达仁川 🖨 首尔 🛪 济州岛

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 道头洞彩虹海岸道路
- ☑ 龙头岩

第三天

济州岛

(早/午/-

- ☑ 城山日出峰
- ☑ 城岜民俗村
- ☑ 喷射快艇

(如天气不允许将改为品尝Osulloc茶博物馆抹茶冰淇淋)

- ☑ Osulloc茶博物馆
- ☑ 塔洞街

第四天

济州岛 🛪 金浦 🖨 京畿道/江原道

(早/午/晚)

冰钓节行程(预计1月11日 -1月25日之间 - 视天气情况而定)

- ☑ 华川冰上钓鱼体验(含钓具及每人一支烤鱼)
- **如华川没营业,将改为洪川或平昌冰上钓鱼

平日行程 (非冰钓节将改为行程如下)

- ☑ DIY韩式辣酱体验
- ☑ 海棠飞禽公园

第五天

江原道 🖨 京畿道

(早/午/晚)

鸭子雪橇节行程 (预计1月-2月10日之间 - 视天气情况而定)

- ☑ 滑雪之乐 (不包含滑雪用具及雪衣)
- ☑ 抱川山井湖 (含小鸭雪橇列车体验) (视天气而定)

平日行程 (非鸭子雪橇节将改为行程如下)

- ☑ 滑雪之乐 (不包含滑雪用具及雪衣)
- ☑ 体验汗蒸幕
- ☑ 享用宵夜炸鸡 + 饮料

第六天

京畿道 🖨 首尔

(早/午/-

- ☑ 鹭梁津水产市场
- ☑ 广藏市场
- ☑ 乐天世界主题乐园

第七天

首尔

(早/午/-

- ☑ 景福宫 (周二闭馆,改为参观德寿宫)
- ☑ 南山谷韩屋村
- ☑ 益善洞
- ☑ 明洞

第八天

首尔 🖟 仁川 🛪 回程 (早/机上用餐)

☑ 土产店

购物店

✓ 化妆品总汇 ✓ 人参专卖店

✓ 护肝宝专卖店

观光景点:

济州岛

- ◆ 道头洞彩虹海岸道路 是距機場僅10分鐘車程的特色道路。為了防止車輛墜落,居民們建議為 沿海道路旁設置的防護牆上塗色,由於塗上了彩虹色彩,因此被觀光客們稱作道頭洞彩虹海岸 道路,也成了著名景點。周圍還有包含海女像在內的各種雕像,也頗有欣賞的樂趣。
- ★ 龙头岩 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石、活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。
- ◆ **城山日出峰** 耸立在济州岛东端的巨大岩石,为汉拿山360个子火山之一,也是世界最大突出于海岸的火山口。
- ◆ Osulloc茶博物馆 為介紹並普及愛茉莉太平洋的茶文化,於2001年9月開館的韓國首座茶博物館。曾被國際級設計建築網站Designboom選為世界十大美術館,擁有美麗的自然景觀,每年有約180萬人次造訪,為濟州的代表景點兼文化空間。博物館作為「茶文化創造者(Tea Culture Creator)」,致力於向大眾介紹韓國與東西洋的茶文化與歷史。

京畿道

◆ DIY 韩式辣酱体验 - 韩国传统美食少不了泡菜以及传统米酒,当然还有备受外国人喜爱的辣炒年糕,拌饭,烤肉等美食。这些都是少不了韩式辣酱,体验亲手制作辣酱,三个小罐子带回家,有趣又简单。

江源道

- ◆ 冰上钓鱼体验 (含钓具)每年冬季都有大批游客在结上厚厚冰层的水面上打孔,进行冰钓,他们的目标都是只存活于1级水中的山鳟鱼。寒冷的天气里,游客们在冰上享受着钓鱼的乐趣。大家还可以(自费)到外面的冰场上玩冰滑梯、滑雪橇等,各种有趣的冰上活动让你可以真正与冰雪亲密接触。
- ◆ 滑雪度假村 享受于滑雪活动(不包含滑雪用具及雪衣)

首尔

- ◆ 景福宮 是李朝(1392-1910年)时期首尔的五大宫之一,也是李氏王朝的正宫,具有500年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂(1392-1398年在位)于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- 南山谷韩屋村 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内,首先映入眼帘的便是莲花池青鹤池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行,即可欣赏到原本分布于首尔各地,后迁移至此的韩屋,通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。
- ◆ 乐天世界主題乐园 是位于韩国首尔的大型娱乐设施,它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、商场、酒店、韩国民俗村、体育设施、电影院组成的一个领域,之间由单轨铁路连接;乐天世界室内主题公园是仅次于阿拉伯联合大公国的阿布达比华纳兄弟主题公园及杜拜IMG室内冒险乐园的世界上第三大室内游乐园



酒店住宿(6晚)

- √ 济州岛贝斯特韦斯特酒店/丽晶滨海蓝色酒店/惠斯勒酒店或同级
- ✓ 维瓦尔第公园渡假酒店或同级
- ✓ 水原普鲁米尔酒店或同级
- ✓ 首尔Sotetsu Hotels The Splaisir Seoul Myeongdong / Voco Seoul Myeongdong酒店或同级

✓ 6早餐/6午餐/3晚餐

风味餐:

鲍鱼砂锅饭+香煎奶油鲍鱼 鲭鱼炖锅+煎饼 活章鱼+鲍鱼海鲜锅 韩式猪鸡双拼烧烤自助餐 济州黑猪烤肉 土俗村人参鸡汤 x2晚

x1晚

x1晚

x2晚

免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

• 韩国 SOUTH KOREA •

货币 Currency	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea CARDARE MOSTLY WIDELY USED.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.30 1000 韩币 = 马币 3.30 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 03月 - 05月 06月 - 08 Mar to May Jun to Au 24℃ - 10℃ 30℃ - 15°	8月 09 ig Se	utumn 秋季
飞机型号 Aircraft Type	A330 Boeing 777/748		
Departure Date: Flight:			
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	_
Tipping: 小费:		Agent Collection旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441